
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 3. september 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1341 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S). 

 

Spørgsmål nr. 1341:  

”Ministeren bedes redegøre for, hvor mange indlæggelser på psykiatriske afdelinger, 

der har været genindlæggelser hvert år siden 2015. Opgørelsen bedes opgjort i tre 

kolonner, hvor den første viser det totale antal indlæggelser på psykiatriske afdelin-

ger årligt siden 2015, mens den anden kolonne viser det totale årlige antal genind-

læggelser på psykiatriske afdelinger, og hvor den tredje kolonne viser, hvor stor en 

andel genindlæggelserne udgør af det samlede antal indlæggelser for hvert år. Der 

henvises til besvarelsen af SUU alm. del - spørgsmål nr. 710 (2015-2016).” 

 

Svar: 

Til brug for min besvarelse af spørgsmålet har ministeriet anmodet om bidrag hos 

Sundhedsdatastyrelsen.  

 

Grundet omfanget af spørgsmålet forventer jeg at kunne besvare spørgsmålet ende-

ligt ultimo november 2018. 

 

 

Med venlig hilsen 
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